
Grundejerforening Højene 

Bestyrelsesmøde onsdag d. 10/3-21 kl. 19.30 

Tilstede: Michael Mortensen, Claus Skyum, Kurt Jønsson, Merete Hansen & Lena Rosenlund 

 

1. Godkendelse af sidste referat: Godkendt  

 

2. Grønne områder:  

 

Skovhøj – kommunen har lavet udkast til kælkebakken, og de mener at der skal være gå en sti ind i bakken, 

så den deles i to. Dette er vi umiddelbart ikke interesseret i, da vi synes det ødelægger flow’et i bakken og 

anvendelsesmulighederne af bakken. Vi kommer med et andet forslag til kommunen ift. den sti de ønsker.  

 

3. Vej & stier:  

 

Der er ønske om at få noget lys på stien fra kongehøj lomme c og ned til cykelstien, vi henvender os til 

kommunen med ønsket. Sti fra cykelstien bagved dalgårdsvej og over mod mannehøj er ikke med stenmel, 

men nærmere med store sten, vi henvender os til kommunen. Der er en henvendelse ang trafiksikkerhed når 

man skal fra mannehøj……… + græssti bagved mannehøj lomme F, og hen til stenmelssti midt i lommen mod 

vest.  

 

4. Hjertestarter:  

 

Kurt afventer nye tilbud på hjertestartere.  

 

5. Legepladser:  

 

Intet nyt. 

 

6. Økonomi:  

 

Drift 539.668kr – Legeplads 242.492kr. 

 

7. Generalforsamling:  

 

Vi afventer corona restriktioner.  

 

8. Indkommen post: 

 

9. Eventuelt: 

 

 


